
Zápis z jednání výboru oddílu atletiky
PSK Olymp Praha, z.s, č. 9

Dne: 16. t0.2a2,4

Účastníci:
Členové výboru:

Michal Krčmář, Lenka Masná, Jindřich Linhart, Pavel Kudrna

Hosté:0

Omluveni:0

Program;
L. Volba zapisovatele a ověřovatele zápis

2, Schválení zápisu z jednání rnýboru per rollam ze dne 27. a 28.9.2024
3. Dresy a oblečení

4. Plánovaná soustředění podzim 2O24

5. lnformace o halové sezóně 2024-2025

6. Různé

Průběh iedxrání:
t. Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu

Zapisovatelem byl zvolen Michal Krčmář, ověřovatelem Lenka Masná

2, Schválení zápisu z jednání qfboru per rollam ze dne 27. aZB.9. ?024
Bylo hlasováno takto;

Pro 3, proti 0, zdržel se 1

Zápiszjednánívýboru ze dne 27.a28.9.2a24 byl schválen

7ápis z jednání je uveden v příloze

3. Dresy a oblečení
Michal Krčmář konstatoval, že z minulého jednání rnýboru vyplynulo, že žádný z bývalých členů výboru
nepodepsal Dobrozdání {vizZápis z jednáníVAz27.9.2024|. Důvodem byly požadavky na změnu
textace, odmítnutí popisu, nevyjádření.

Na návrh Pavla Kudrny výbor rozhodl zaslat na vědomí bývalým členům výboru zprávu o kontrole
zpracovanou Pavlem Kudrnou (MlZUNO finální zpráva 007). Zajistí Michal Krčmář.

Pro ukončení případu je třeba:

1. zjistit stav zaplacených a neuspokojených objednávek
2. řádně zinventovat oblečení ve skladu



3. pokud to bude možné uspokojit objednávky ze skladových zásob

4. neuspclkojeným objednatelům vrátit zaplacené peníze

5. nepotřebné zásoby nabídnout k odkupu.

Dresy aktuálně

Michal Krčmář konstatoval, že je naprostý nedostatek závodních dresů v požadovaných velikostech.

Dresy je nutno doplnit do začátku halové sezóny. Zároveň upozornil na roztříštěnost vzorů závodních
dresů (v katalogů dresů v lS ČAS máme zapsáno 33 položek)" Doporučil aktuálně objednat dresy u

některé z firem, které nám již dresy dodávaly a užít dres, který již máme evidovaný. V úvahu připadají

Mizuno a ELEVEN. Za vhodnější považuje ELEVEN. Zároveň je třeba snižovat množstvízapsaných
d resů.

Pavel Kudrna konstatoval, že je potřeba vybrat dresy nové, funkční, protože trička ELEVEN závodníci
nechtějía nejsou funkční, Je potřeba udělat anketu mezi trenéry a vybrat firmu, která nám dodá

kvalitní dresy a výhledově i další sportovní oblečení. Konstatoval, že není problém vše stihnout do
konce kalendářního roku.

Ostatníčlenové výboru se přiklonili k názoru Pavla Kudrny.

Závěr: Michal Krčmář obešle členy trenérské rady se žádostí o návrhy na zhotovitele závodních dresů
pro družstva výkonnostního sportu,

{:} " iri ;lt;*v;i na s* i; s{,í-*i č ;t í p*dri rr 2 {} 2 4
Výbor odd ílu schva l uje násled uj ící soustředění

s tím, že oddíl hradí náklady trenérů na ubytovánía stravu do výše 1 000 Kč/den a náklady na

pronájem sportovišť.

7 " inťcr;lare c iral*,ré sezórrě
Bod navazuje na zápis z 1O,9.2024.

Jsou stanoveny a CS schváleny termíny přebornických a mistrovských soutěží, Oddíl pořádá Pražský
gigant. Pořádáníveřejných závodů je odvislé od finančních podmínek stanovených CS. (Předběžná

termínovka v příloze)

Zatím schváleny veřejné závody do konce kalendářního roku.

Sku pi na od Do Místo Atleti Trenéři
šebrlová 24.1o.2024 3.1,1,.2a24 Livigno 12 1

Ha Pa 26.1,0.2024 30.n.2a24 Manětín 20 2

Kalous 26.rc.2a24 3a.Io.2a24 Vysoké n! 10 2

Krčmář 27.Ia.2a24 2.1,t.2024 Zadov 17 1

Nová k 25.10.2a24 30.]a.2a24 Zadov 30 2

Viplerová 25.la.2a24 30.I0.2024 Zadov 10 1,

sečkářová 26.10.2a24 31.1o.2024 Rokytnice n/J 12 1,



i]. Rrizi:ri
r DPF a trenérské smlouvy

Jindřich Linhart informovalvýbor, že dohody a smlouvy jsou podepsány. Pavel Kudrna
nePodePsal DPP ve tvaru podle rozhodnutívýboru 0U. Byla mu nabídnuta dohoda shodná po
obsahové a finanční stránce se DPP uzavřenou na období od 1. 1. do 30. 6.2024.rulrc
smlouvu podepsal. Výbor uvedený postup bere na vědomí.
Michal KrČmář doporučil uzavřeníDPP s Lukášem Šebíkem na trenérskou prácive skupině
Terezy Viplerové. ZdŮrazail, že pro normálníchocl tréninkové skupiny žactva je nezbytná
spolupráce minimálně dvou trenérů (Šebík studuje FTVS, má trenérské zkušenosti ze
sPolupráce tréninkovými skupinami dorostu). Do DPP doporučuje stanovit podmínku
doplněnítrenérské licence do 31. I7.2a24.
pavel kudrna rozhodně odmítl uzavírání Dpp s osobami bez trenérské licence. konstatoval, že
trenérských kurzŮ je aktuálně dost. Po získání licence je možno s Lukášem Šebíkem uzavřít
DPP,

Následně se hlasovalo o uzavření DPP s Lukášem Šebíkem na výklon funkce trenéra staršího
žactva s podmínkou dodatečného získání trenérské licence:
Výsledek hlasování:

Pro 1, proti 3, zdržel se 0

Návrh Michala Krčmáře nebyl přijat.

Pavel Kudrna dále upozornil, že trenérům Janě Pavlíkové a Matěiovi Harantovi končík 31, 12.
2024 trenérská licence.

. Žádost o nákup vrhačského náčiní
Členové výboru obdrželi informačnímail pana Mikundy. Výbor souhlasís nákupem pod

Podmínkou uzavřenídohody o hmotné odpovědnosti na nakoupený majetek (včetně dříve
nakoupených oštěpů) s panem Mikundou.

o Nominace zástupců oddílu na VH PAS

VH PAS se koná v pondělí 11,.1"1,2a24od17:45v kongresovém sále hotelu Globus,
Gregorova 2115/10, Praha ]"].. Výbor nominuje na valnou hromadu pány Krčmáře a Linharta.

l Návrhy na zařazeníatletů oddílu do scM
SCM Pro Prahu 6 až 10 zaslalo návrh na zařazenínových členů z našeho oddílu:

o Mikulášová Hana

o Tereza pokorná

o Dominik Zajac

,: Justýna Bučková

o Laura Vychodilová
o Štěpán znojil
o Matthew Martin Cowan

Celkem tak bude mít oddíl v SCM 16 atletů.

. Žádost o příspěvek na přípravu t\4artin Janský
Žádost Člena extraligového týmu Martina Janského o příspěvek na přípravu výbor
neschválil.



. po ukončení schůze zaslal pavel kudrna informaci o zájmu tří nových členů skupiny

Praxová - Kalous o skříňky. Doporučil vybrat od zájemců roční nájemné za skříňky

300,- Kč (viz zápis z 2. 4.2024} s prodloužením platnosti do 31. t2.2025. Členové výboru

s návrhem souhlasí.

Jednánívýboru bylo zakončeno v j_6:20 hod,

za pisovate l ověřovatel

Přílohy:

1. Zápis z jednání výboru oddílu atletiky PSK Olymp Praha, z.s. č. 8 (per rollam)

2, Předběžná termínová listina halové sezóny 2024/25



Příloha č. 1

Zápis z jednání vrýboru oddílu atletiky
PSK Olymp Praha , z,s.č. B [per rollamJ

Dne: 27. a 28. q. 2aZ4

Účastníci:
Členové výboru:

Michal Krčmář, Lenka Masná, ]indřich Linhart, Pavel Kudrna

Prograrn:
7. Odměňování trenérů ve čtvrtém čtvrtletí 2024

Průběh iednání:
Dne 27.9.2024 rozeslal Michal Krčmář mail, ve kterém vyhlásil hlasování per rollam v předmětné
věci. Hlasovalo se o usnesení v tomto znění:

,,Výbor oddílu atletiky PK Olymp Praha, z.s. se na svém jednání per rollam konaném ve dnech 27. a

28.9.2024 usnesl uzavřít Dohody o provedení práce (dále je ,,DPP"} a Smlouvy o výkonu činnosti
vedoucího trenéra v podobě shodné s minulým čtvrtletím s následujícími úpravami:

a) Pavlovi Kudrnovi upravit text DPP v rubrice Sjednaná práce takto: ,,Trenérská práce
v atletickém oddíle PSK Olymp Praha na pozici trenéra kategorie dorostu a juniorů a
administrativní práce nad rozsah činnosti člena výboru oddílu atletiky." Výše odměny se
nemění

b) Šárce Šplechtnové upravit DPP ve vybraných rubrikách takto:

a. Rozsah: do 24 hodin měsíčně dle rozvrhu

b. Zaměstnanec obdrží odměnu: 320,0 Kč/hodin, nejvýše však 7 680,_ Kč za měsíc"

Konec hlasování byl stanoven na 28. 9.2024 24:00 hod. Požadována odpověd':
souh lasím/nesouhlasím

Členové výboru hlasovali ve stanoveném termínu takto:

o Lenka Masná: souhlasím
r Jindřich Linhart: souhlasím
r Pavel Kudrna napsal: ,,Zásadně nesouhlasim s textovým doplňkem, ktený byl zadán za textem

...na pozici trenéra kategorie dorostu a juniorů.... Navrženy text vysoce překračuje standardy
dle Zákonku práce." - vyjádření interpretováno jako nesouhlasím

o Michal krčmář: souhlasím



Závér:
bylo přijato většinou hlasů (3 hlasy pro, 1 hlas proti).

za psa l



Příloha č. 2

Předběžná termínová listina halové sezóny 2a24/25

07.t2.2024 a7"12"2*24 Mikutášká hata Hata Oiympu odd ít ano
19.12.2a24 19.12"2ů2é Ocldílouý ha |,ový víceboj Hata Otympu oddít ano
a7,0t.2a25 07.01.2025 \lZŽ Ha[a Otympu oddít
1,t,01,.2025 4 Ó A4 

^n^rLLjw L-LwLJ
přebor strč kraie Hata Otympu KAs stč ano

14,aI.2025 14.01.2025 vZ Hata Otympu odd ít
19.01",2025 19.01.2025 )řebor Pt kraie Hata Otympu KAs Pt ano
2t,01".2025 21.01.2ú25 vL Hata 0lympu oddít
26.0t.2a25 26.07.2025 Přebor KV kraje Ha[a Olympu KAs KV
28.01,.2025 28.o1"2025 vZŽ Ha[a Olvmpu oddíi
aLa2.2025 02.a2,2a25 PP giga nt Hata Olympu odd íi vjednání
a7,02,2025 a9.02,2025 \4ČR vbíceboie a chůze Hata Otvrnpu PAS ano
72,02.2024 t2.02,2a24 vZŽ? Hata Otympu odd ít
15.02,2a25 16,02.2025 VČR ciga nt Ostrava čns
16.02.2025 16.02.2025 přebor pt-kraie žactvo Ha[a O[vmpu KAS Pt ano
22.02.2025 23.02.2a25 MčR M, ž Ostra va čns
19.02.2a25 20.a2.2025 pp st. žactvo Hata Otvmpu PAS ano
23.02,2025 23.a2.2025 Dřebor StrČ kraie žactvo Hata Otympu KAS StrČ ano
26,02,2025 27.02.2025 PP mt. Žacwo Hata Otympu PAS ano
01.03.2025 a2.03.2025 MČn žacwa Hata O[vmpu PAS ano
08.03,2025 08.03.2025 )řebor KV kraje - mlžci Hala O[vmpu KAS KV
05.04.2025 05.04.2025 MČR Oownův syndrom Hata Otympu ano

7ačátek Konec Akce Místo pořadatet souhtas ct


